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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     24-05/22-01/10 
URBROJ : 2170-1-09-10-22-10 
Rijeka,       31. 5. 2022. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 39. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

39. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 31. svibnja 2022. godine (utorak) s početkom 
u 16,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Adam Butigan, član VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 
 
 

1. Razmatranje i realizacija programske aktivnosti Maškare na Gornjoj Vežici 

2. Razmatranje pristiglih zahtjeva za korištenje prostora (GD Crveni križ, 

mještanin G. Vežice) 

3. Razmatranje i usvajanje pristiglih zahtjeva građana i problematike na 

području G. Vežice (RK Vežica-sanacija ploča, problem parkinga na G. 

Vežici) 

4. Razno  

 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 
  
 Predsjednik Vijeća Ozren Kraljić upoznao je nazočne sa sastankom održanim sa 
članovima Karnevalske grupe Vežički Kampaneli na kojem je razmatrana mogućnost 
realizacije programske aktivnosti Maškare na Gornjoj Vežici.  
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 Program bi se održao kao i ranijih godina tako što bi se maškare, prije odlaska na 
Karnevalsku povorku na Korzo dana 18. lipnja zaustavile ispred Hrvatskog doma Vežica 
gdje bi se počastile te nakon kraćeg programa nastavile dalje.  
 Detaljan dogovor oko vremena programa će se prenijeti Vijeću nakon dogovora.  
 

Zaključak: 

 Nakon razmatranja i dulje rasprave, Vijeće je prijedlog u potpunosti 

podržalo.  
 

AD 2  
 

Nazočni su razmotrili sve pristigle zahtjeve za korištenje prostora: 

 Gradsko društvo Crveni Križ dvoranu je koristilo 18. svibnja 2022. od 14,00 do 
18,00 sati radi Akcije dobrovoljnog darivanja krvi,  

 Mještanin Gornje Vežice zatražio je prostor mjesne samouprave (mala sala) radi 
probe tročlane klape i to utorkom od 20,00 do 22,00 sata.  

 

Zaključak: 

 Vijeće je na zahtjev GD Crveni križ iznijelo pozitivno mišljenje, 

 Nazočni su nakon razmatranja zahtjeva predložili da se budućim korisnicima 

predloži sudjelovanje u programima Vijeća. Također je predloženo da se uz 

prethodno mišljenje i odobrenje od pročelnika Odjela i ravnateljice Direkcije 

za mjesnu samoupravu, predloži besplatno korištenje do 4 sata.  
 

 

AD 3  

 

 Nazočni su razmotrili pismeni zahtjev mještana ulice Sveti Križ koji se Vijeću 
obratio radi problema postavljenog rasvjetnog tijela ispred privatne garaže.  

 Predsjednik Vijeća je nazočne pozvao na ponovno razmatranje problema 
oštećenih ploča ispred Robne kuće Vežica koje su u sve gorem stanju. Na 
pismeni upit/zahtjev Vijeća prema nadležnim strukturama Grada Rijeke 
odgovoreno je da će se ploče djelomično sanirati kroz redovno održavanje.  

 Ponovno je razmatran i problem nedostatka parkirališnog prostora na prostoru 
Gornje Vežice a pogotovo u ulici Ratka Petrovića.  

 

Zaključak: 

 Problematiku trebaju riješiti nadležni u KD Energo te će se zahtjev 

proslijediti na daljnje razmatranje i postupanje, 

 Vijeće smatra da je centar Vežice vrlo nagrđen oštećenim pločama a kao 

takav prijeti i padu mještana te će se sa ponovnim zahtjevom ponovo 

pismeno obratiti u OGU za komunalni sustav za daljnje postupanje, 

 Vijeće smatra da se radi o gorućoj problematici te će se pismeno obratiti 

nadležnima za rješavanje problema a tražit će se i sastanak.  
 
Sjednica je završila u 18,00 sati.  
U Rijeci, 31. svibnja 2022. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


